
باشگاه تراکتور:

داور باعث شد گل 
مفت بخوریم

لمجیدیان مدیر تیم  کبر ذوا ا
فوتبال تراکتور درباره شکست 
لاد  فو بل  مقا تیمش   2 بر   3
خوزستان می گوید: »بازی خوب 
بود، اما اشتباهات داوری باعث 
شد گل مفت بخوریم و شیرازه 
تیم مان در نیمه اول از هم بپاشد. 
داور دومین پنالتی را می توانست 
نگیرد، اما تصمیم به اعلام خطا 
گرفت. به هر حال بچه ها در 
نیمه دوم به خودشان آمدند 
و با تعویض هایی که داشتیم، 
می توانستیم حتی فولاد را ببریم. 
به نظرم اگر عباس زاده آن صحنه 
تک به تک را گل  می کرد با سه 

امتیاز اهواز را ترک می کردیم.«
ز قضاوت وحید  نتقاد ا و با ا ا
کاظمی این طور می گوید: »داور 
چند اشتباه داشت؛ هم روی 
پنالتی ها و هم صحنه های دیگر. 
اگر همین صحنه در تبریز بود 
پنالتی نمی گرفت و به نظرم تحت 
تأثیر استادیوم قرار گرفته بود. 
داورها باید تمرکز بیشتری داشته 
باشند، چون زحمات تیم ها با 
یک اشتباه به باد می رود. اگر 
هم اعتراض کنیم داور با کارت 
دادن به ما اشتباه خودش را 
می شوید. ما از سه بازی قبل 
حداقل می توانستیم پنج امتیاز 
بگیریم. در فوتبال ایران وقتی 
یک تیم گل می زند 11 نفره دفاع 
می کند، همین موضوع هم باعث 
نیم  شده است تا ما فعلاً نتوا
نتیجه بگیریم. تاکتیک بردیف در 
نیمه های دوم باعث شده است تا 
بچه ها به خودشان بیایند و قطعاً 

رفته رفته بهتر خواهیم شد.«

ادعای باشگاه گل گهر:

رفتار سپاهانی ها با 
قلعه نویی زشت بود

حیدر افسری مدیر تیم فوتبال 
گل گهر سیرجان درباره اعتراض 
باشگاهش به قضاوت مرتضی 
بل  مقا ی  ز با ر  د ن  یا ر منصو
سپاهان می گوید: »جدا از دو 
پنالتی که هنوز از این بازی طلبکار 
هستیم، نحوه سوت زدن داور 
به گونه ای بود که با سپاهانی ها 
مماشات می کرد. تصویری از 
رضا شکاری داریم که بازیکن 
حریف به گردن او چنگ انداخته 
است! داور باید در این صحنه 
نها  کارت قرمز می داد.« اما آ
مدعی هستند که سرمربی شان 
از سوی هواداران میزبان مورد 
ز  اهانت قرار گرفته است: »ا
هواداران سپاهان با این همه 
امکاناتی که در اختیارشان قرار 
دادیم، متعجب شدیم. پس از 
اینکه بازی تمام شد، آنها علیه 
قلعه نویی فحاشی کردند که فیلم 
آن را تقدیم ناظر بازی کردیم و 
اعتراض کتبی مان را نیز دادیم. 
واقعاً برای ما تعجب برانگیز بود 
کسی که این همه افتخار برای 
سپاهان کسب کرده و دو عنوان 
قهرمانی لیگ برتر با این تیم دارد، 
چرا باید ناسزا بشنود؟ او چند 
فصل پیش نیز تیم بحران زده 
سپاهان را تحویل گرفت و آن را 
نایب قهرمان لیگ کرد. اگر ما 
بودیم مجسمه قلعه نویی را در 
ورزشگاه نقش جهان اصفهان 

نصب می کردیم.«

 zواکنش

روز دوم هفتــه ســوم لیــگ برتــر فوتبــال ایــران جمعه شــب با برگــزاری چهار 
مســابقه پیگیری شــد. یکی از مهم ترین مســابقات بین فولاد خوزســتان 
و تراکتــور برگــزار شــد. مســابقه ای کــه در پایــان بــا نتیجــه 3 بــر 2 بــه ســود 

فــولاد بــه پایــان رســید. 
از نکته هــای ایــن مســابقه مــی تــوان بــه از دســت دادن موقعیــت گل 

توســط عبــاس زاده در دقیقــه پایانــی اشــاره کــرد.

محمدرضا خلعتبری، وینگر فصل گذشته فولاد خوزستان که برای فصل 
جدید از جمع شاگردان نکونام جدا شده است احتمال دارد طی چند 
روز آینده تیم جدیدش را انتخاب کند و بار دیگر و در سن 38 سالگی به 

لیگ برتر باز گردد. 
باید منتظر ماند و دید خلعتبری به چه تیمی نقل مکان خواهد کرد  و 

همچنان برای تیمش مثمر ثمر خواهد بود یا خیر. 

اکبر ایمانی هافبک فصل گذشته تراکتور که برای فصل بیست و یکم 
لیگ برتر فوتبال به جمع شاگردان مازیار زارع پیوسته است به علت 

مصدومیت از ناحیه کشاله تمرینات این تیم را از دست داد. 
احتمال دارد با بهبود مصدومیتش مقابل ذوب آهن در هفته 
 چهارم قرار بگیرد. این مهم می تواند اتفاق خوبی برای مازیاز زارع 

باشد.

محمد عباس زاده محمدرضا خلعتبری اکبر ایمانی

از دست دادن موقعیت گل احتمال مشخص شدن تیم جدید به بازی با ذوب آهن می رسد

در آینه لیگ
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نفــت  بی  ســرمر جــری  مها رضــا 
م  تهــا ا یــد  می گو ن  مسجدســلیما
مصدومیــت عمــدی بــه امیرحســین 
کریمــی، رفتاری ناجوانمردانه اســت: 
»وقتــی یــک بازیکن را بــه حالت عمد 
بزنیــد و او آســیب شــدیدی ببینــد، 
انتظــار داریــم داور از فوتبالیســت 
مراقبــت کنــد. بــه احتمــال ۹۹ درصد 
ربــاط صلیبــی غلامــی پــاره شــده زیرا 
وقتــی بازیکــن مــا بــه ســمت تــوپ 
می آمــد، بازیکن حریف از پشــت آمد 
و از قصــد پایــش را زد امــا متأســفانه 

داور خطــا هــم نگرفــت.« او البتــه از 
همتایــش در تیــم پیــکان هــم کــه در 
ایــن بــاره اظهــار نظــر کــرده به شــدت 
دلخــور اســت: »از کادر فنــی پیــکان 
نهــا چطــور بــه  تعجــب می کنــم. آ
خودشان اجازه می دهند یک بازیکن 
را تخریــب کننــد؟ فوتبــال اســت و 
ایــن اتفاقــات رخ می دهــد. همــه مــا 
بابــت ایــن مســأله ناراحتیــم. ولــی در 
ایــن ورزش درگیــری وجــود دارد، مگر 
ایــن اولیــن بــار اســت یــک بازیکــن 
اینگونــه مصــدوم می شــود؟ فوتبــال 

یــک بــازی فیزیکی و پربرخورد اســت 
کــه بازیکنان بر ســر تــوپ با هم درگیر 
می شــوند. حــالا ایــن اتفاق افتــاده که 
باعــث ناراحتــی همه ما شــده اســت. 
ولــی اینکــه بگوییــد بازیکــن نفــت از 
عمــد باعــث مصدومیــت بازیکــن 
پیــکان شــده، رفتــاری دور از انصــاف 
و جوانمــردی اســت کــه بخواهیــم 
یــک بازیکــن را تخریــب کنیــم. لحظه 
برخــورد دو بازیکن، یک صحنه خیلی 
ســاده بــود. حتــی برخورد خشــنی هم 
بیــن آنهــا رخ نــداد کــه کســی بخواهد 

اینگونــه بــه یک بازیکــن حمله کند.«
مهاجــری خیلــی درباره عملکــرد داور 
حرفــی نمی زنــد: »مــن می گویــم کــه 
VAR نیــاز اســت و می تواند به فوتبال 
مــا کمــک کنــد. مــن همیشــه ســعی 
می کنــم بــه تیم هــای داوری احتــرام 
بگــذارم و حتــی در نشســت خبــری 
هــم دربــاره آن صحبــت نکــردم. ولــی 
زمانــی کــه بعــد از بازی فیلم مســابقه 
را می بینیــد و وقت هــای تلف شــده را 
محاسبه می کنید، می بینید داور باید 
مســابقه را بهتــر مدیریــت می کــرد.«

از مصدومیتت بگو؟
قبل از بازی با پیکان و خیلی اتفاقی 
انگشت دستم دچار شکستگی شد 
و حدود پنج روز پیش پانسمان و گچ 
انگشتم را باز کردم و یک ساعت بعد از 
آن هم در تمرینات تیمی حاضر شدم.

چرا اینقدر عجله؟
برای اینکه دور بودن از تمرینات 
خیلی سخت است. طبیعتاً هر چقدر 
هم این زمان طولانی شود رسیدن 
به شرایط بازی طولانی تر می شود. 
البته در این مدت دو هفته ای من 
تمرینات بدنسازی داشتم که خیلی 
عقب نمانم. اما تمرینات گروهی و 
دروازه بانی خیلی فرق می کند. در 
حالی که قرار بود بعد از سه بازی 
اول آماده مسابقات شوم اما خدا را 
شکر بعد از دو بازی شرایط مسابقه 

را پیدا کردم.
مشکلی برای بازی نداشتی؟

خدا را شکر با تلاش پزشکان تیم 
و تمرینات بموقعی که انجام داده 
بودم در جریان بازی با مشکلی روبه رو 

نشدم.
دو مرتبه از نساجی پیش 

افتادید اما در نهایت بازی 
مساوی شد.

وقتی گل اول را زدیم آنها بازتر بازی 
کردند و همین هم فرصت ضدحمله 
را به ما می داد. اما زمان استراحتی 

که بعد از گل دوم ما اعلام شد 
تمرکز بچه ها را گرفت. با اینکه خیلی 
صحبت کردیم اما به هر حال تیم 
ما جوان است و این اتفاقات هم 
طبیعی. گل دوم هم خیلی عجیب بود 
و انتظارش را نداشتیم. برای آنها خیلی 
مهم بود که در حضور تماشاگران شان 
و افتتاح چمن طبیعی استادیوم شهید 

وطنی حتماً برنده شوند.
از نتیجه راضی هستید؟

به هر حال کسب امتیاز در زمین 
حریف و مقابل هوادارانش نتیجه 
خوبی است. اما ما می توانستیم 
برنده از زمین خارج شویم. به نظرم 
نساجی تیم ما را دست کم گرفته بود. 
آنها خیلی پر اشتباه بودند و اگر کمی 
دقت ما بیشتر بود الان سه امتیاز به 

حساب ما واریز شده بود.
به هواداران نساجی اشاره 

کردید، آنها ملوان را هم تشویق 
کردند.

زمانی که به سمت قائمشهر می رفتیم 
به بازیکنان گفتم که اگر تماشاگر 
باشد برای ما هم خوب خواهد بود. 
همان طور که گفتید آنها هواداران ما 
را هم تشویق کردند که کار ارزشمند 
و قشنگی بود. شما مطمئن باشید 
همین اتفاق خوب هم در بازی 
برگشت در انزلی خواهد افتاد. اما...

اما چه؟
اما برخی از آنها توهین هایی به من 

داشتند.
چرا؟

فکر می کنم به زمان حضورم در بابل 

بر می گردد که از آن زمان این اتفاق 
می افتد. البته که حساب این عده کم 
با هواداران و مردم خوب قائمشهر 
جدا است. من هر زمان که به زمین 
می افتادم آنها مرا مورد خطاب قرار 

می دادند.
کیفیت چمن ورزشگاه چطور 

بود؟
عالی نبود اما خوب بود و به نظرم روز 

به روز بهتر هم خواهد شد.
به جوانی تیم تان اشاره کردی 
این مسأله نگران تان نمی کند؟

من هر سالی که ملوان بودم این تیم 
نتیجه گرفته است. با اینکه بودجه 
ما نسبت به خیلی تیم ها کمتر است 
اما از نظر شخصیتی تیم بسیار خوبی 
هستیم و هر چه از بازی ها بگذرد 
جوان تر های تیم باتجربه می شوند و 
در نهایت هم نتیجه لازم را می گیریم.
این هفته هم با ذوب آهن بازی 

دارید.
ذوب آهن از سه بازی اولش سه 
مساوی گرفته و اگر اشتباه نکنم 
نسبت به فصل قبل تیم جوان تری 
هستند. آنها اصلاً ضدفوتبال بازی 
نمی کنند و از آنجا که فوتبال ملوان 
هم شناور و رو به جلو بوده، حتماً 
بازی زیبایی را از دو تیم شاهد خواهیم 
بود. مطمئن باشید ما توجهی به نتایج 
قبلی آنها نخواهیم داشت. برای ما 
سه امتیاز این بازی خیلی اهمیت 
دارد و امیدوارم در روزی که هواداران 
هم در ورزشگاه حضور دارند این 

اتفاق بیفتد.

دروازه بــان تیــم ملــوان در حالــی مقابــل نســاجی به میــدان رفت که فقــط چند روزی 
از بهبــودی انگشــت شکســته اش می گذشــت. ایمــان صادقــی که در آخرین جلســه 
تمرینــی قبــل از بــازی بــا پیــکان در هفته اول دچار مصدومیت شــده بــود با تمرینات 

مــداوم خودش را به شــرایط مســابقه رســاند.

ایمان صادقی: هواداران ملوان 
به من توهین کردند

نساجی ما 
را دست کم 

گرفته بود

تاوان انتخاب داوران جوان را می دهیم

مهاجری: اتهام مصدومیت عمدی، ناجوانمردانه است

 zنیمکت

جعفر برزگر
روزنامه نگار

کسب امتیاز 
در زمین 

حریف و مقابل 
هوادارانش 
نتیجه خوبی 
است. اما ما 

می توانستیم 
برنده از زمین خارج 

شویم. به نظرم 
نساجی تیم ما را 
دست کم گرفته 

بود. آنها خیلی 
پر اشتباه بودند 
و اگر کمی دقت 

ما بیشتر بود 
الان سه امتیاز به 

حساب ما واریز 
شده بود


